



Agder og Rogaland Skikrets
Østenbuveien 80
4848 Arendal
Besøksadresse: Østenbuveien 80, 4848 Arendal

T: (+47) 37 06 08 15 – Mobil: 41 90 01 18
Org.nr. 983 987 613

www.skiforbundet.no/ars
ars@skiforbundet.no

Referat styremøte nr. 2 2021-2023
Agder og Rogaland Skikrets – hovedstyret

Tid: tirsdag 29. august kl. 2000-2130
Sted: Teams

Følgende personer var tilstede:

Pål Angell Bergh	Kretsleder (AU)
Unni H. Austerå	Nestleder (AU)
Nils Stray	Styremedlem (AU)
Øivind Naper	Styremedlem (AU)
Thomas Liland-Vik	AK leder
Henning Wiig	LK leder
Trond Sandberg	HK leder
Petter Furseth	Adm. sjef

Saksliste:

Sak 1. Referat og informasjon

- ✓ Ref. styremøte nr. 1 2021-2023 - godkjent
- ✓ Informasjoner kretsleder:
 - FIS president, TV avtaler, mye usikkerhet
 - Ny generalsekretær
 - Delegasjonsreglement, avklaringer ansvar/myndighet/roller
- ✓ NSF høstmøter – 13-15 oktober digitalt.
 - Kretsledermøtet holdes digitalt. Planer om kretsledermøte senere i vinter med omvisning og forberedelser til VM Trondheim. Noen fagmøter vil avholdes fysisk eller delvis fysisk. Adm. sjef har tatt dette opp med NSF adm. og det bes om at NSF hjemmeside ASAP fylles med informasjon om hver gren og deres rammeprogram. Det har også kommet frem at en gren vil avholde sitt møte en uke senere (alpint).
 - Adm. sjef møte tas senere i oktober med fokus på opplæring, web/IT (NIF digital og Isonen), adm. rutiner m.m.

Vedtak: referat og orienteringssaker tas til etterretning

Sak 2. Økonomi

- ✓ Regnskapsrapport pr. medio august 2023. Ingen større avvik. Detaljert gjennom av alle avdelinger.

Vedtak: regnskapsoversikt tas til etterretning

Sak 3. Orientering fra komiteene og skiklubbutvikler

Komiteene gav en kort status fra sitt arbeid i perioden samt planer fremover.

- ✓ **Alpint**
 - Fonnasamlingene, veldig bra. Måtte dessverre avslutte litt tidligere i august grunnet mye regn og dårlig underlag.
 - Hintertux uke 41. 102 påmeldt. Forholdene ser pr. dato ut til å være gode. Erfaringsmessig kommer det en del nysnø i tiden før avreise. Faktura forhåndsbetaling del 1 er sendt og siste del, med endringer har forfall medio september.
 - Skal ha to samlinger i snøhallen i november samt Haukelisamling først i desember. Samlingsplan og rennkalender er sendt ut til alle klubber. Endelig terminliste bestemmes på AK møte i Hintertux.
- ✓ **Langrenn**
 - Team Elon Vest er godt i gang med sine samlinger. Kretslag langrenn senior likeså og har også økter sammen med TEV.
 - Hovden Ung. Ser ut til at alle vår 15-16 års løpere er med (ett unntak oss bekjent). Veldig bra opplegg for de som vil satse litt ekstra. Skal ikke gå på bekostning av klubb, men være et supplement.
 - Sonesamlinger – mye bra!! Fokus miljø og samhold på tvers.
 - Blink – stor økning fra i fjor og nesten tilbake på 2019 nivå (før pandemien når det gjelder antall deltakere). Se også artikkel på hjemmesiden om interessen og TV tall. Besøk av flere skiklubb utviklere. Kidcamp en stor suksess.
 - KM rulleski på Evje 23/9. Låneski til alle.
 - Elomsamling som i fjor med tilskudd på 50 000,- LK kommer tilbake med info. om planlegging og gjennomføring.
 - Internasjonal juniorsamling i Melshei og Sandnes en stor suksess.
 - Terminliste rulleski og snø, egne frister og artikkel på nett.
- ✓ **Hopp**
 - Samlingssesongen er i gang for fullt. Egen sak på nettsiden med rekruttsamlinger på Evje, Hasselbakken og Hovden. Tur til Planica i høstferien.
 - Terminlisten er allerede klar og avventer etpar småting før denne kan publiseres.
 - Nye sponsorer – 12 totalt
 - Fokus på anlegg og spesifikt rehab. og helårsanlegg.

Vedtak: orienteringer fra komiteene tas til etterretning

Sak 4. Oppsummering anleggsbefaring og møte ang. rehabilitering av Sandripheia hoppanlegg

- ✓ Befaring og møte avholdes onsdag 22. august sammen med NSF anleggsavdeling og sentrale aktører innen skimiljøet og politisk ledelse. Særdeles viktig for hoppSPORTENS fremtid lokalt. HK leder informerte.
- ✓ Stor optimisme rundt prosjektet samt fra bakkeieier (Sandripheia fritidspark).
- ✓ Rehabilitering, ny plast samt gjenbruk av eksisterende plast. Helårsbakker, endring av grunnforhold.
- ✓ Nye rekruttbaker (K10 og K25)

Vedtak: skikretsens hovedstyre heier på hoppkomiteen og alle som ivrer for at hoppSPORTEN i kretsen skal få best mulig trenings og rennforhold. Helårsanlegg er særdeles viktig for både rekruttering samt de som vil satse på hoppSPORTEN.

Sak 5. Kursplan 2023-2024

- ✓ Vi ønsker at kompetanseheving skal være et prioritert område for våre klubber. Men vi sliter med å få folk til å møte. Sist var alpint på Fonna som måtte avlyses grunnet for få påmeldte. Hva kan vi gjøre annerledes? Kortere kurs? Mer tilpasset lokalt? Ønsker en generell diskusjon/brainstorming fra styrets medlemmer.

- ✓ Skiklubb utvikler får et særlig ansvar utover høsten med tilrettelegging for kurs/temakveld/grasrot m.m. Skal da ha direkte kontakt med klubber/miljøer/soner og avdekke behov.
- ✓ Unge trenere i klubbene ønsker seg økt kompetanse. Hvordan kan vi bidra til at tidligere aktive som nå bidrar i egen klubb kan få nødvendig utdanning/kurs?
- ✓ Mulig å gjennomføre korte kurs i en klubb/naboklubber samlet. Når på året?
- ✓ Bruk av arena når foreldre, ledere og andre er tilstede.

Vedtak: styret ser på kompetanseheving i klubbene som en svært viktig oppgave. Dette blir et spesielt fokus for skiklubb utvikler i alle grener. Vi er avhengig av toveis kommunikasjon rundt behov. Komiteledere bes også at dette tas opp som eget punkt i sin gren og melder tilbake til skiklubb utvikler ASAP.

Sak 6. Implementering av ny logo og ny merkevare i hele Skiforbundet

- ✓ Det ble i sommer avduket den nye logoen til NSF, grener og skikretser, samt nytt merkevareprosjekt. Det ble også poengtert at dette skulle iverksettes gradvis. Mye utstyr, klær m.m. og dette har også en større kostnadsramme.
- ✓ Vi ser nå på muligheten for at klubbene våre kan bruke den logoen på sine klær, evt. bare skikretsen i riktig font (jakker etc.) se eks. fra Plogen SK under
- ✓ Skal vi ha et plagg i skikretsen for styrets medlemmer evt. komitemedlemmer med ny logo for skikretsen på?
- ✓ Den enkelte komite må selv mene noe om hva de vil endre av eksisterende produkter evt. representasjonstøy kommende sesong, til ulike nasjonale mesterskap.



✓



Norges
Skiforbund

Agder og Rogaland
Skikrets

✓

Vedtak: kretsleder tar opp problematikken med NSF politisk, rundt bruk av ny logo i egen krets og for våre klubber. Hva er lov/ikke lov. Adm. sjef har også spilt inn dette i prosjektgruppe merkevare i NSF (eget møte 30/8) Klare retningslinjer og bruk må ligge i ny designmanual. NSF og krets ønsker alle at ny merkevare skal rulles ut i hele skinorge. Evt. bekledning for styret og komiteer tas opp i neste styremøte.

Sak 7. Neste møte

Vedtak: neste styremøte avholdes tirsdag 24. oktober kl. 2000-2130. Informasjoner fra kretsledermøtet og fagmøter blir hovedsaker dersom dette evt. får spesielle innvirkninger rundt både adm. økonomi og sportslige utfordringer sesongen 2023-2024.

Pål Angell Bergh (sign.)
Kretsleder

Petter Furseth
Adm. sjef